
høring om fangst av leppefisk.  

Magnus Midling-Jenssen [magnus@leppefisk.com]  

Undertegnede vil herved høre om forslag til reguleringer er vedtatt av direktoratet. 
I samme skriv åpnes det for forsøksfiske etter berggylt på Sørlandet med selektivt redskap. Er det mulig å bli 
orientert om hvordan man som selskap skal forholde seg til en slik søknad. I hvilket område er dette aktuelt. 
Det kan opplyses at vi har kontrakt med fiskere som har selektivt redskap som ønsker å delta i slikt fiske. 
Vi har kontrakter med oppdrettere som også ønsker leveranse av berggylt så tidlig som mulig. 
Hvordan må man gå fram? Må den enkelte fisker søke eller kan vi som selskap søke for en spesifikk gruppe 
fiskere innen ett område. 
  
  
Med vennlig hilsen 
  
Magnus Midling-Jenssen 
Daglig leder 
Leppefisk.com A/S 
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